
1 
 

Rada starostov v Košiciach 
 

Zápisnica 
z 20. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 16. októbra 2020 

 
Rokovanie viedol predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut v malej zasadačke na 

prízemí budovy Magistrátu mesta Košice pri zohľadnení všetkých pripomienok a odporúčaní 
Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom v Košiciach vzhľadom na riziko 
šírenia nákazy nového koronavírusu a ochorenia COVID-19. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Úvod rokovania 
 
p. Nigut, predseda Rady starostov: V úvode rokovania bolo prítomných 12 starostov, čo je 

nadpolovičná väčšina a Rada starostov bola uznášaniaschopná.  
Privítal na rokovaní primátora mesta Košice Jaroslava Polačeka a zástupcu riaditeľa 
MMK p. Dlhého.  

 Program rokovania bol uvedený v pozvánke. Navrhol v bode Rôzne, aby informoval p. 
Dlhý o programovacom období pre rozvoj.  

 Zo strany starostov žiadne pripomienky neodzneli, preto dal hlasovať o upravenom 
programe. (pozn.: hlasovalo sa ručne) 

 
Hlasovanie č. 1 - za: 12, proti: 0, zdržali sa: 0 

- - - 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. Igor Petrovčik a Ing. Viktor Mikluš 

- - - 
 
Bod č. 1 
Prerokované materiály Mestskej rady v Košiciach zo dňa 28.09.2020 zaradené 
na najbližšie zasadnutie MZ 
 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Dal slovo primátorovi mesta. 
 
p. Polaček, primátor mesta: Najprv informoval prítomných starostov o tom, že bol požiadaný 

niektorými poslancami MZ, žeby radi videli karanténne mestečko. Preto dal na vedomie 
že sa plánuje v utorok o 15 hod. stretnutie a obhliadka v bytovom podniku.  

 Ku materiálom MZ uviedol, že na poslednej RS sa prijalo uznesenie, že mesto Košice sa 
pokúsi vyrokovať na vláde SR čerpanie návratného finančného príspevku. Nakoľko 
niektorí starostovia to uznesenie nedodržali a požiadali o to samé, tak ministerstvo to 
vyhodnotilo tak, že s mestom k dohode nedôjde, čo znamená, že každý starosta si musí 
sám návratný finančný príspevok vybaviť bez spolupráce mesta. Dodal, že tým pádom 
aj v rozpočte mesta pri podielových daniach chýba finančná čiastka, lebo mesto 
predpokladá, že MČ si chýbajúce financie dorovnajú práve cez spomínaný príspevok. 

 Riešia sa aj sociálne veci týkajúce sa 4 prevádzkovateľov sociálnych služieb v meste. 
Podstatné je to, že sa vracajú k systému, ktorý bol počas prvej vlny pandémie. Navrhuje 
sa zvýšiť príspevok na stravu dôchodcom. Došlo k dohode, že pri sume 450 Eur ostáva 
príspevok do konca roka na hodnote jedno euro a od januára budúceho roka bude pri 
sume 470 Eur a príspevok vo výške 1,20 Eur.  
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p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. Nikto sa neprihlásil, rozpravu uzavrel 

a dal hlasovať o návrhu uznesenia: Rada starostov berie na vedomie prerokované body 
Mestskej rady v Košiciach zo dňa 28.09.2020 a odporúča ich prerokovať mestským 
zastupiteľstvom. (pozn.: hlasovalo sa ručne) 

 
Hlasovanie č. 2 - za: 13, proti: 0, zdržali sa: 0 

- - - 
 
Bod č. 2 
Rôzne 
 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril bod a dal slovo p. Dlhému ku programu rozvoja 

a dodal, že ten bude automaticky rozoslaný emailom. 
 
p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Včera bol emailom zasielaný stručný informatívny email, 

kde sa vysvetľovalo, ako mesto bude postupovať pri príprave nového programu 
hospodársko-sociálneho rozvoja a ako bude postupovať pri príprave integrovanej 
územnej stratégie, ktorá je nevyhnutá pre nové programovacie obdobie, ak chcú v ňom 
efektívne čerpať eurofondy. V zasielanom  materiáli je stručný prehľad, na ktoré zámery 
a priority má mesto záujem.  

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Sú otázky k tejto téme? Skonštatoval, že budú zaslané 

neskôr emailom. 
 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Opýtal sa na plánované testovanie na 

Covid, ktoré sa chystá v súvislosti so zasadaním MZ už túto nedeľu (pozn.: 
18.10.2020), či je to povinné? 

 
p. Polaček, primátor mesta: Email nemohol byť skôr zasielaný, nakoľko nevedeli, či 

dodávateľ dodá antigénové testy. Uviedol, že zakúpených bolo 4500 testov a prvých 
150 testov sa vyčlenilo teraz. Povinní nie sme otestovať nikoho, lebo MZ má v zmysle 
nariadenia RÚVZ a štátnych nariadení voľnú ruku, ale s úctou ku kolegom, ktorí majú 
vysoký vek a ku všetkým ostatným, považuje to za správne, aby sa mohli prísť testovať. 
Oslovení boli všetci poslanci, zamestnanci MMK, ktorí sa zasadnutia zúčastnia a 
technický personál, že je tu možnosť prísť sa otestovať. Časovo sa to uskutoční od 14-
tej do 17-tej hodiny v nedeľu, ale je ešte v pláne zrealizovať časový plán, teda 
upresnenie, ktorý čas je pre koho ideálny, aby ste neprišli všetci naraz. 

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Bolo by možné, aby sa informácia k nim 

dostala formou SMS a nie emailom? 
 
p. Polaček, primátor mesta: Možno, pre vám sa individuálne informácia podá, ale bude trvať, 

aby sa to dnes najneskôr do 14-tej uzavrelo a informácia sa poslala.  
 
p. Petrík, starosta MČ Košice – Šaca: Túlavé psy – bude sa niečo robiť? Lebo je s tým 

problém a nevedia si s tým dať rady.  
 
p. Polaček, primátor mesta: Dodal, že riešenia sú, sú návrhy pre riešenia a čaká sa na odborné 

stanoviská. K tejto veci má dnes o 14-tej pracovné stretnutie. 
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p. Nigut, predseda Rady starostov: Nakoľko zo strany starostov žiadne ďalšie podnety 

neodzneli, bod ukončil. 
- - - 

 
 
Záver rokovania 
 

Predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut vyhlásil 20. rokovanie Rady starostov 
v Košiciach za ukončené.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

    Ing. Ján Nigut 
 predseda Rady starostov 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnica vyhotovená dňa 27.11.2020 
Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 

 

Ing. Igor Petrovčik ............................................................... podpísal dňa: 14.12.2020 
 
 
Ing. Viktor Mikluš .............................….............................. podpísal dňa: 17.12.2020 
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